
Protokół Nr 51/22 
z posiedzenia Komisji 
Budżetu i Finansów 

w dniu 24 listopada 2022 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. IRENEUSZ BALCER - Przewodniczący Komisji 

2. BARBARA BURY 

3. IWONA SIKORSKA 

4. JAROSŁAW TADYCH 

5. MAREK CHART 

6. AGNIESZKA SEYDAK 

z uczestnictwem: 

zgodnie z listą obecności 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów otworzył posiedzenie o godz. 09.05. 

i powitał zebranych, następnie przedstawił porządek obrad. 

1. Sprawozdanie Zarządu Drogowego w Sępólnie Kr. z wykonanych 

remontów dróg w roku 2022 oraz przygotowania do sezonu zimowego. 

Analiza stanu nawierzchni dróg powiatowych z uwzględnieniem 

najbardziej zniszczonych odcinków. 

2. Zaopiniowanie pozostałych uchwał na sprawie : 

a) Programu Współpracy Powiatu Sępoleńskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2023, 

b) ustalenia opłat na 2023 rok za usuwanie pojazdu z drogi i jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w 

przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, 

c) wyrażenia zgody na podpisanie przez powiat Sępoleński umowy o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na 

liniach komunikacyjnych o charakterze użyteczności publicznej, 
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d) zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych dla Powiatu Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem 

wysokości tych środków na rok 2022 

e) uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2022 rok, 

f) uchwalenia zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-

2028. 

3. Sprawy wniesione. 

4. Zakończenie 

Ad. 1. 

Edwin Eckert Dyrektor Zarządu Drogowego przedstawił sprawozdanie Zarządu 

Drogowego w Sępólnie Kr. z wykonanych remontów dróg w roku 2022 oraz 

przygotowania do sezonu zimowego. Przedstawił analizę stanu nawierzchni dróg 

powiatowych z uwzględnieniem najbardziej zniszczonych odcinków (zał. nr 1). 

Szczegółowo odniósł się do zrealizowanych inwestycji drogowych na odcinkach w 

poszczególnych gminach. Poinformował, że się rozstrzygnąć przetarg na zimowe 

utrzymanie dróg. 

Radny I. Balcer odniósł się do przebudowy drogi w Nowym Dworze. Dlaczego 

przebudowa w ramach fundusz leśnego jest dużo tańsza, bo 2 min za km. 

E. Eckert wyjaśnił, że długości takiego samego odcinku nie można porównać do 

takiego samego odcinka w lesie . Infrastruktura drogowa na tych odcinkach jest 

zupełnie inna. Dodatkowo projekt przebudowy drogi robiony był pod punktację w 

projekcie. Ceny w stosunku do ubiegłego razu często się podwoiły. 

Radny I. Balcer zapytał o termin realizacji mostu na Olszewce. Miała to być tak 

strategiczna przebudowa a teraz zastawiamy się nad tym, czy inwestycja ta nie 

powinna być przełożona. 

Pan Starosta inwestycja nie została wycofana. Rozważaliśmy tylko pilniejsze 

inwestycje. Wspomniał o problemach przy rozstrzygania przetargów. 

E .Eckert po wichurze które nawiedziły nasz powiat pojawiły się środki i zrobiony był 

pierwszy etap przebudowy Olszewki, w kolejnych latach była kontynuacja zadania. Po 
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nawałnicy w związku z wywózką drewna most osłabł. Pojawiła się szansa, żeby 

wystąpić o środki z nowego ładu na przebudowy. Jeżeli nie naprawimy przepustu 

trzeba będzie rozebrać 300 m drogi. Most może jeszcze przetrzyma rok, ale drogę 

trzeba uratować, bo tą drogą jedzie tranzyt na młyn. Nic nie da jak naprawimy tylko 

most, jak droga do jezdna będzie zamknięta. 

Ad. 2. a. 

Projekt uchwały w sprawie programu Współpracy Powiatu Sępoleńskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2023 przedstawiła Dorota Szymańczak Inspektor ds. 

projektów unijnych. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały ( nieobecna B. Bury). 

Ad. 2 b. 

A. Juhnke Dyrektor Wydziału Komunikacji i Dróg przedstawił projekt uchwały w 

sprawie ustalenia opłat na 2023 rok za usuwanie pojazdu z drogi i jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały (nieobecna B. Bury). 

Ad. 2 c. 

A. Juhnke Dyrektor Wydziału Komunikacji i Dróg przedstawił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na podpisanie przez powiat Sępoleński umowy o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach 

komunikacyjnych o charakterze użyteczności publicznej. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały ( nieobecna B. Bury). 

Ad.2 d. 

E. Maziarz-Rudnik Dyrektor PCPR przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu 

Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem wysokości tych środków na rok 2022. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały ( nieobecna B. Bury). 
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Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie. 

Ad. 2 e. 

Pani Skarbnik M. Masiłkin przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2022 rok. 

Radny I. Balcer odniósł się do sprzedaży działku w Sypniewie. Za chwile znowu 

operat będzie nieaktutaulny, może warto obniżyć cenę. 

Wicestarosta może warto rozebrać pawilon i sprzedać sama działkę. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 2 f. 

Pani Skarbnik M. Masiłkin przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2028. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 3. 

Spraw wniesionych nie było. 

Ad. 4. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji o 11.15. 


